
Dato: 10.01.2024 
Arkivsak-ID.: 20/26098 
Journalpost-ID: 24/1797 

Saksbehandler: Lene Yvonne Kvilhaug 
Konstituert kommunedirektør: Øystein Hagerup 

Saksnr. Utvalg Møtedato 
Formannskapet 

Oversendelsesforslag fra kommunestyret 18.12.2023 

Følgende oversendelsesforslag ble oversendt formannskapet under kommunestyresak 116/23 
Samlesak for spørsmål i kommunestyret 18.12.2023: 

1. Hult (Sp) redegjorde for følgende og ba om at saken ble tatt opp som sak: 
1. Kommunestyret legger anbefalingen fra «Vurdering av behov og muligheter for å Side 
89av 92 etablere et kulturhus/ei storstove i Karmøy kommune» (18.6.2018) samt 
anbefalingen fra «Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy kommune» til grunn og 
vedtar at kulturhuset skal realiseres i Kopervik. 
2. Kommunestyret er kjent med de vedtatte finansielle måltall, og med de 
investeringsprosjektene som allerede ligger inne i økonomiplanen. Administrasjonen skal ha 
som fokusområde at realisering av kulturhus skal inneha en forsvarlig økonomi. 
3. Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale 
mellom Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, hvis det er mulig, for å utvikle 
området ved Festplassen i Kopervik gjennom å bruke kulturhuset som en strategisk 
investering. 
4. Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om 
utviklingen 

Behandling: 

Hult (Sp) ba om at saken ble tatt opp som sak jf. kommuneloven § 11-3. 

Ordfører motsatte seg dette, og oversendte forslaget til formannskapet jf. kommuneloven § 
11-3. 

Vedtak: Forslaget ble oversendt formannskapet. 

2. Tveteraas Gaard (FrP) stilte følgende oversendelsesforslag: 
Karmøy FrP ber kommunedirektøren vurdere å utrede muligheten for å opprette en egen 
informasjonsfane for kreftrammede personer/familier på kommunens hjemmeside. Dette for 



at det skal bli lettere for denne pasientgruppen, og deres pårørende, å finne hvilke 
rehabiliteringstilbud og støttetilbud det er i nærområdet, det være seg offentlige, private 
eller frivillige. 

Forslaget ble oversendt formannskapet. 

3. Hult (Sp) fremmet følgende oversendelsesforslag: 

Kommunestyret ønsker en utredning av dette: 
- Kjøkkenløsning på Spanne for å ivareta byggetrinn 1 og 2 
- Utvidelse av nåværende kjøkken i kommunen for å ivareta Spanne 
- Kostnader for leveranse av mat versus egen produksjon (nærmeste leverandør pr. dags 
dato er Bergen) 

Bakgrunn for saken 

Klippet fra presentasjon fra administrasjon: 
«Dagens produksjonskjøkken har ikke kapasitet å levere mat til Spanne. Det er med grunnlag 
i årets budsjettforslag ikke midler til å renovere de gamle eller bygge nytt på Spanne. Det er 
derfor besluttet at mat skal leveres til Spanne fra ekstern leverandør og varmes opp på 
Spanne (Kok-kjøl prinsippet). Dersom kapasitetsutfordringene på produksjonskjøkkene skulle 
blitt løst i fremtiden, er det mulig å forsyne Spanne. Det er mange kommuner i Norge som 
har en slik løsning på matleveransene til sykehjem m.m. Det skal ikke være forskjell på 
kvalitet, næringsinnhold eller smak på denne mat i forhold til dagens løsning» 

Det er planlagt heldøgnsomsorgsplasser i fase 1 (64 plasser) og dagaktivitetssenter (70 
plasser) på Spanne 

Forslaget ble oversendt formannskapet. 
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